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REPUBLIKA HRVATSKA     
ISTARSKA ŽUPANIJA 
   GRAD LABIN 
GRADSKO VIJEĆE 
Odbor za zaštitu okoliša 
 
KLASA:  021-05/17-03/4 
URBROJ: 2144/01-01-17-1  
Labin, 30. kolovoz  2017. 
 

ZAPISNIK 
 sa 1. sjednice Odbora za zaštitu okoliša 

 
Prisutni članovi Odbora: Mladen Bastijanić, Željko Ernečić, Nada Križanec, Piero Glavičić i 
Lori Luketa Dagostin. 
 
Mladen Bastijanić, predsjednik Odbora,  predlaže slijedeći Dnevni red: 
  
1. Projekcija programa rada u mandatnom razdoblju 2017.-2021. 
2. Aktualna problematika 
3. Razno. 
 

 
AD.1.) Mladen Bastijanić, predsjednik Odbora, uvodno obrazlaže potrebu utvrđivanja 
smjernica za rada Odbora u mandatnom razdoblju. 
 
Nakon provedene rasprave, utvrđena je potreba izrade programa rada Odbora za mandatno 
razdoblje, uz poštivanje ovlasti te u skladu s Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Labina. 
 
GLASOVANJEM: JEDNOGLASNO. 
 
AD.2.) Mladen Bastijanić, predsjednik Odbora, upoznaje članove Odbora sa aktualnom 
problematikom odvodnje Labina, Raše i okolice. Situacija je problematična s obzirom da POV-
a Labina ne stigne (pogotovo u ljetnim mjesecima) pročistiti svu vodu iz kanalizacijskog 
sustava .Putem od POV-a Labin – pa do Raše šire se neugodni mirisi na što upozoravaju 
stanovnici .( Starci, Krapan i Raša). Naročito bode u oči „slap“ na mostu za Rašu, pogotovo 
sad u turističkoj sezoni. Nakon rasprave,  
 

zaključeno je 
 

Novi projekt odvodnje mora biti najmodernijeg tipa tj. POV-a za budućnost s obzirom da je 
Labinsko područje vodonosnik izvorišta F.Gaia i Kokoti. Ne bi se smjelo prići parcijalnim 
rješenjima odvodnje jer je to prevažan projekt zaštite okoliša. Nus produkt POV- a, a to je voda 
mora biti iskorištena npr.za zalijevanje zelenih površina, zalijevanje pepela iz TE Plomin, 
mješana voda za stvaranje laguna itd., dakle treba je maksimalno iskoristiti, a ne samo je 
deponirati u more .Nus produkt mulj mora naći svoje sigurno mjesto deponiranja (ono što se 
ne da iskoristiti). Ispitati mogućnost deponiranja na deponiju pepela u Plominu. 
Nadalje tzv. „slap“ ispod mosta za Rašu kao i sanacija Krapanskog kanala (voda i dalje ponire 
u podzemlje) ne smije „ čekati“ 2023.godinu za kada je predviđena realizacija projekta 
odvodnje. 
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GLASOVANJEM : JEDNOGLASNO. 
 
Ad.3.) Pod točkom razno dotakla se je gradnja turističkog kompleksa u Prtlogu. 
Raspravom se je upozorilo na dosadašnju praksu izgradnje takvih kompleksa na Labinštini 
(Rabac, Sveta Marina, Drenje-Ravni,Tunarica), od kojih nijedan kompleks nema riješenu 
odvodnju po normama zaštite okoliša. Posebno je problematično osjetljivo područje  Prtloga 
po pitanju odvodnje tj. zaštite okoliša. 
 
 
 
 

      PREDSJEDNIK ODBORA 
                        Mladen Bastijanić,v.r. 

 
 
 
 
DOSTAVITI: 

1. Gradskom vijeću Grada Labina, predsjednici 
2. Pismohrana. 

 

    


